

Servicegruppemøde 12. December 2024

Mødeleder og ordstyrer: L

Referent: S og AM

Tilstede: L, S, H, AM, J

To do ansvarspersoner med **grønt**

Dagsorden:

1) Status og opfølgning fra sidste møde

- J har sammen med den tidligere litteratur-ansvarlig gennemgået materialet fra den gamle litteraturgruppe. Første opgave i litteraturudvalget bliver at gennemgå og blive enige om oversættelsen af de specifikke SLAA-termer.
- L har undersøgt sagen med adgang til bankkontoen. Vi kan formentlig godt bruge de eksisterende retningslinjer for servicegruppen som 'vedtægter', vi kan sende til banken. Vi skal have afholdt et årsmøde og en generalforsamling for den frivillige forening (Det Augustinske Fællesskab), hvor vi vælger de 4 medlemmer, der skal tegne bestyrelsen.
- Vi har stadig ikke fået besat info-mailen. Vi er usikre på, om de, der meldte sig til posten sidst, stadig er interesserede i denne.
- Simon har snakket med et par medlemmer fra Mandemødet, der måske kunne være interesserede i at hjælpe med salg af litteratur.
- AM grupperepræsentant repræsentant på onsdag & søndagsskypemøderne
- M er grupperepræsentant på fredag zoom møde
- H er grupperepræsentant for det fysiske Lørdagsmøde
- Mandemøde mangler servicegrupperepæsentant
- AM informere løbende på skype og zoommøder under evt. om at efterspørg grupperepræsentanter og efterspørger oversætter som ikke behøver at være en del af servicegruppen
-

2) Punkter til behandling

A. Valg af "bestyrelse" og årsmøde (Lars)

S og **L** kigger sammen på kravene fra banken.

S laver et udkast til et referat af en generalforsamling for vores forening, så vi på et af de næste (forhåbentligt ~~det~~ næste) servicegruppemøder kan vælge de 4 medlemmer, der skal tegne bestyrelsen i foreningen.

L, J og H har meldt sig til at tegne bestyrelsen. **L** følger op på M ønske om at være med i bestyrelsen.

B. Host Login til Zoom (AM)

AM fortæller om problematik på zoomtirsdagsmødet, at der 2 gange i løbet af et år har der været et behov for at lukke en slaaer ud af gruppen, der ikke ville gå på kamera- så har vi en hostzoom kode? S skriver til zoomansvarlig og spørger. AM bringer dette emne om næste gang for at høre status på det og formidler svaret videre til tirsdagszoom mødet

C. Hvem ville sidde med info-mailen?

S hører dem, der meldte sig til at varetage info-mailen, om de stadig er interesserede i posten, AM har meldt sig til også at tage den

3) Nye mødedatoer

Tirsdag d. 28 januar kl 20 mhp. At gennemgå årsmøde referat

- Referat af årsmøde færdiggøres af L og S som refereres på næste møde

4) Evt.

AM kontakter M fra Svendborggruppen og inviterer dem til servicegruppen